
 

 
 

Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 

 
Številka: 0651-06/12-1.izr./2                                                                       Osnutek 
Ljubljana, 19. 7. 2013 

 
Z A P I S N I K 

 
1. izredne seje Komisije Drţavnega sveta za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki je 
bila v sredo, 17. 7. 2013, v sobi 212/II, v prostorih parlamenta Republike Slovenije, 
Šubičeva 4, Ljubljana.  
 
Seja se je začela ob 8.30 uri in zaključila ob 9.30 uri.   
 
Prisotni:  
- predsednik: Cvetko Zupančič 
- podpredsednik: Mirko Kozelj 
- člani: Miloš Pohole, Oskar Komac, Joţe Slivšek, Drago Ščernjavič, Matjaţ 

Švagan, Peter Vrisk 
 

Opravičena:  
- mag. Marija Lah in dr. Radovan Stanislav Pejovnik 
 
Ostali prisotni:  
- mag. Dejan Ţidan, Ministrstvo za kmetijstvo in okolje 
- Robert Reţonja, Ministrstvo za kmetijstvo in okolje 
- Tanja Krebs, Ministrstvo za kmetijstvo in okolje 
 
D n e v n i    r e d: 
 
1. Predlog odloţilnega veta na Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o 

gozdovih (ZG-D), EPA 1215-VI 
 
 

Ad 1) 
 
 
Komisija Drţavnega sveta za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je obravnavala 
Predlog odloţilnega veta na Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
gozdovih, ki ga je vloţila Interesna skupina kmetov, obrtnikov in samostojnih 
poklicev. 
 
Predstavnik predlagatelja predloga za odloţilni veto Cvetko Zupančič je na seji 
poudaril, da sistem prevoznic nedodelan, predvsem pa bi moral zakon omogočiti 
prevoz manjše količine lesa brez prevoznice. Takšna količina lesa je pogosto 
posekana za lastne in ne komercialne potrebe.  
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Predstavnik Ministrstva za kmetijstvo in okolje minister Dejan Ţidan je po uvodni 
obrazloţitvi pozval člane komisije, naj ne podprejo zahteve za odloţilni veto in s tem 
omogočijo, da vlada začne s takojšnim izvajanjem zakona, s katerim se bo preprečila 
nezakonita sečnja in z njo povezana trgovina. Minister je poudaril, da so pripombe 
komisije glede prevoznic smiselne in se je hkrati zavezal, da bo Ministrstvo za 
kmetijstvo in okolje v roku štirih mesecev pripravilo novelo zakona, s katero bodo 
konkretizirali pripombe komisije.  
 
Komisija je po razpravi sprejela naslednji sklep: 
 
Komisija ne podpira predloga za odloţilni veto, ker se je pristojni minister zavezal, 
da bo v roku štirih mesecev vloţil novelo Zakona o gozdovih, ki bo spremenila 
vsebino 17.b. člena Zakona o gozdovih (vsebina 4. člena Zakona o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o gozdovih (ZG-D), EPA 1215 - VI). 
 
 
 
Anka Zajc  Cvetko Zupančič 
                                                                                              predsednik 

 
 

 
 


